
Ustvarjalne razprave o predlogih sklepov 13. seje CK ZKJ
S KOMITEJA ZKS

Andrej Marinc: Komunisti
moramo biti iniciativnejši!

21. seja občinskega komiteja je bila namenje-
na oceni in predstavitvi načrta aktivnosti in do-
govoru za naloge in aktivnosti v zvezi s predlogi
sldepov 13. seje CK ZKJ. Misli, ki sta jih prca-
sednik in sekretar OK ZKS Julij Planinc in
Bojan Simonič podala v uvodu so zadevale
predvscm naslednje poudarke: sami predlogi
sklepov morajo biti ostrejši in bolj zavezujoči, ne
ocenjujemo svojega dela zaradi ocen temveč naj
bodo te razprave osnova /a delo osnovnih orga-
nizacij, razprava mora pokazati, ali smo člani
ZK pripravljeni biti bitko za dosego ciljev OO
ZK odnosno CK ZKJ, kritično in samokritično
moramo pogledati svoje vrste in clane, ki ne
izpolnjujejo nalog tudi izključiti, v ospredju mo-
rajo biti tudi razprave o liku komunista saj
vemo, da smo danes priča slabšim odnosom med
Ijudmi, vse premalo spoštujemo načelo demo-
kratičnega centralizma... . . :

Te misli so najpogosteje poudarjali že sekre-
tarji OO ZK, za katere je komite pripravil scmi-
narje o vodenju razprav v OO ZK, v razpravi pa
so jih iznesli tudi člani komiteja, ki bodo razpra-
ve v osnovnih organizacijah tudi neposredno
spremljali.

»Ni bistveno koliko sestankov nameni tcm
predlogom sklepov osnovna organizacija, po-
membnejše je, da komunisti učinkoviteje in bolj
akcijsko pristopijo k uresničevanju le-teh.
Osrednja teža razprav mora biti namenjena li-
stim vsebinskim vprašanjem, ki so v naši druž-

beni skupnosti tudi aktualna, a jih razrešujemo
še vedno prepočasi in pretogo. . , . t j <

Odkrito moramo sprcgovoriti o tcm kako
smo kot komunisti v KS aktivni v ostalih druž-
benopolitičnih organizacijah, društvih, v dclc-
galskem sistemu, odnosno, da v okoljih, kjer
ustvarjamo, odkrito spregovorimo o problcmih
samoupravljanja, poslovni in kadrovski politiki.
Več razprave moramo natneniti vlogi delavskih
svetov in temu kako poslovodno izvršni organi
ie-te izvajajo.« ,-.. . ..--*,'

S temi besedami se jc v razpravo vključil tudi
predsednik CK ZKS Andrej Marinc. Po tcm, ko
je orisal nckatcre problemc v zvczi z zunanjo
likvidnostjo Jugoslavijc in urcsničcvanje dolgo-
ročnega stabilizacijskcga programa jc nadaljc-
val: »V vaši občinski organizaciji Zvcze komuni-
stov stc se priprav na razpravc lotili dobro, pa
vcndar bi želcl podčrtati Se nuslednjc. Komuni-
sti moramo spregovoriti o vseh problemih odkri-
to, odprto in neizolirano od oslalih družbenih
dejavnikov. Kot komunisti smo dolžni dajati od
sebe več inicialiv, ne govorim le o problemih
izven sebe in ne le o svojih problemih. Ta akcija
nas mora povezati kot politično silo. V vsakdan-
jem življenju ugolavljamo, da smo sc ludi kot
komunisti med seboj odtujili, zato jc prav na
nas, da od slcherncga člana ZK doscžemo
spoštovanje do organizacije, ki ji pripadamo.
Ob tem pa moramo jasno povedati, da naj tisti,
kdor sc ne želi boriti za cilje ZK, te vrstc tudi
zapusti!«


